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Tove Mette Arnø Fyllingen

Emne: VS: Spørsmål til ordførar

 
 

Fra: Liv Hopland van der Kooij <livhopland@yahoo.no>  
Sendt: onsdag 29. mars 2023 06:59 
Til: Tove Mette Arnø Fyllingen <tove.mette.fyllingen@alver.kommune.no> 
Kopi: Sara Sekkingstad <sara.sekkingstad@alver.kommune.no> 
Emne: Spørsmål til ordførar 
 
RENSEANLEGG FOR AVLØP 
Alver kommune har brukt mykje pengar på renseanlegg og vann og avløp frå Walde til Holme. 
Burde ikkje innbyggjarane på dette strekket fått «Invitasjon» til å knytta seg på, slik at kommunen kan få inn 
pengar til nye utbygginger? 
Det er fleire potensielle abonnenter som etterlyser informasjon. 
 
 
Mvh. 
 
Liv Hopland van der Kooij 


